

暫停天業節水(00840.HK)及新疆天業(600075.SSE)
之證券交易及有關服務

華僑永亨銀行由即日起暫停天業節水(香港上市股份代號: 840)及新疆天業(上海上市股份代號: 600075)之證券買入服務，並於 2020 年 9 月 25 日暫停該股份之所有交易、轉倉及提取服務。在該日期前，閣下仍可沽售有關股票或轉倉至非美籍人士或實體，有關之股票提取費將被豁免。詳情請瀏覽 www.ocbcwhhk.com 或致電 2815 9919 查詢。

華僑永亨銀行有限公司
2020 年 9 月 10 日

Notice for Suspension of the Trading and Related Service for TIANYE WATER
(Stock Code: 00840.HK) and XINJIANG TIANYE (Stock Code: 600075.SSE)

OCBC Wing Hang Bank Limited has suspended the stock buying service for TIANYE WATER (Stock Code: 00840.HK) and XINJIANG TIANYE (Stock Code: 600075.SSE) with immediate effect and will suspend ALL trading, transfer and withdrawal services from 25 Sep 2020. Before that date, customers can still sell or transfer-out the stock to non-US person or entity. Stock withdrawal fee will be waived. Please visit www.ocbcwhhk.com or call 2815 9919 for enquiries.

OCBC Wing Hang Bank Limited
10 Sep 2020